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Geachte mevrouw Dekker,  
 
U heeft een aantal vragen gesteld over het project Plan Boom. In deze brief leest u de antwoorden. 
 
Vanaf januari vorig jaar is vanuit de ambtelijke organisatie diverse keren contact gezocht met Natuur- en 
Milieufederatie Zuid-Holland over de voorwaarden van het project Plan Boom. Pas in juni 2020 kregen we 
de reactie dat dit project voor Zuid-Holland nog in de kinderschoenen staat. Barendrecht is toen op de lijst 
van geïnteresseerden gezet met de belofte dat we op de hoogte worden gehouden van de vorderingen. 
 
In verband met het naderende plantseizoen is september en oktober jl. via de mail aan de Natuur- en 
Milieufederatie Zuid-Holland gevraagd of er al meer bekend was over Plan Boom. Daarop kregen we 
geen reactie. Daarom is begin dit jaar gebeld met de projectleider van de Natuur- en Milieufederatie. 
Uitkomst was teleurstellend! Plan Boom komt in de provincie Zuid-Holland namelijk niet goed van de 
grond. Oorzaak is het ontbreken van provinciaal bosbeleid en financiën. De Natuur- en Milieufederatie 
Zuid-Holland probeert financiën uit de markt te halen, maar het resultaat daarvan valt tegen. 
 
Kortom: in Barendrecht bomen planten vanuit Plan Boom is op korte termijn niet aan de orde. Vanuit 
Natuur- en Milieufederatie Zuid-Holland is toegezegd dat als Plan Boom meer concreet is, de gemeente 
actief wordt benaderd. 
 
Tot slot kan ik u melden dat we wel actief bezig zijn met een ander bosproject namelijk Life Terra 
(www.lifeterra.eu). Op dit moment zitten we nog in de oriënteringsfase. Mocht het concreet worden dan  
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zal ik de gemeenteraad hierover per brief informeren. 
 
Hoogachtend, 

 
 
Mr. dr. C.D. Schaap 


